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Bestyrelsesmøde, Frederikssund 
Nord 

   

 

Dagsorden til møde 

Den 26. august 2021 kl. 19.00-21.00 Børnehuset Skuldshøj   
 

MØDEDELTAGERE  

Thomas Lyhne, Fjordtoppen afbud 

Rasmus Jensen, Skuldshøj  

Mette Rasmussen, Højvang afbud 

Morten Naustrup, Toftelund 

Flemming S. Nielsen, Troldehøjen 

Charlotte Hansen, Ådalen 

Stine K. Steffensen, Mariendal 

Maria Westermann, Lærkereden 

Julie Kühne, Pilehaven  

Michelle Hindse, Stenhøjgård  

Ida Skovsbo, Dagplejen udgået 

 

 

Tarab Al-Farissi - personalerep., 

Skuldshøj 

Camilla J. Petersen – personalerep., 

Dagplejen 

Pernille Vangmark – lederrep., 

Skuldshøj 

Majbrit Hansen, områdeleder 

 

 

 

 Dagsorden 
 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 

Ja 

 

Sag nr. 2  Høringssvar vedr. budget 2022 

Bestyrelsen bedes udarbejde et høringssvar på baggrund af høringsmaterielet. 

Materialet bliver frigivet den 23. august og sendes herefter til bestyrelsen 

 

Der er gang i udarbejdelsen af et høringssvar. Rundsendes først i bestyrelsen 

før det uploades. Sendes separat.  

 

Sag nr. 3  Forældreforedraget i oktober 

Der skal sendes indbydelser ud 

Hvem står for hvad? Indkøb af vand, opsætning af stole, velkomst og 

afslutning 
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 Dagsorden 
 

Der er fremstillet en plakat der kan sendes ud i morgen. 

Mikkel fra Troldhøjen kan hjælpe med lys. 

Servicekorpset sørger for projekter og stole og mikrofon. 

Rasmus køber kildevand til publikum. 

Flemming siger goddag og farvel. 

 

Sag nr. 4  Forældretilfredshedsundersøgelsen 

Undersøgelsen er afsluttet og er vedlagt dagsorden 

Drøftelse i bestyrelsen 

Der er en lav svarprocent, men det har også været et specielt år. 

Majbrit fortæller at nogle børnehuse har legestativer der er afspærret og det 

kan være derfor at forældre er utilfredse med udearealerne. Der er også 

mange meget kedelige legepladser. Legepladserne får lov at forfalde. 

Børnehusene er meget låst i hvad de må på legepladserne. Og forældre har 

ikke lov til at gøre andet end at male. 

 

Der kommer en ny undersøgelse fra Staten i oktober november 

 

Sag nr. 5  Orientering 

Fra områdeleder 

Fra formand 

Der kommer en børnetrivselsundersøgelse for de 4-6-årige til efteråret. 

Pernille fortæller: Handler om deres trivsel fysisk og psykisk og deres 

relationer til de andre børn og til de voksne. 

 

De 121 timer man havde fået er blevet reduceret med 65 timer, så ledelsen er 

ude og kigge efter ekstra timer.  

Samtidig er der kommet færre børn ind i forhold til forventet.  

Der er ansat 3 pædagoger til børnehave i udsatte positioner i Skuldshøj 

Ansat en del medhjælpere i forskellige børnehuse.  

 

Børn må igen være alene på legepladsen når ledelsesteamet har fundet 

rammerne. Derefter vil det komme til diskussion i bestyrelsen. 

 

Sag nr. 6  Evt. 

Vi diskuterer mere om mad. 

Flemming fra Troldehøjen stopper som formand fra 1. okt. 

 


